
2023-05-15

Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin Agerbæk SA, Jane Frølund Andersen JA, Sarah

Lawaetz SL, Brian Hansen BH, Lars Nielsen LN, Brian Hansen BH

Afbud:

Mødet afholdt 2023-05-15 kl 20:00 på Gyldenhøjen 12

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referat godkendt

3. Valg af referent

HJ er valgt til referent

4. Evaluering af generalforsamling

a. Godkendelse af referat

i. Referatet er godkendt af bestyrelsen

b. Udsendelse af referat til medlemmerne.

i. Formanden søger godkendelse hos dirigenten, og udsender referat på mailinglisten

og lægger det på hjemmesiden.

c. Behandling af evt. input fra medlemmerne

i. Der er ingen punkter fra generalforsamlingen, der skal behandles af bestyrelsen.

5. Opkrævning af kontingent

a. Der bliver udsendt opkrævning af kontingent inden sommerferien. Sidste betalingsdato er

den 1/8-2023.

6. Intern gennemgang af aktivitetspark

Bestyrelsen har igen været i kontakt med Uniqa og bedt dem om at reparere de defekte ting på

garantien, der er stadig ikke kommet afklaring på alle tingene. Indtil videre har Uniqa sagt ja til at

reparere 2 stk sæder men de er meget uvillige til at reparere de andre ting. Dette er stadig ikke

tilfredsstillende. Vi afventer for nu, og ser hvor meget Uniqa laver denne gang.

7. Status på undersøgelser om asfalt

Vi afventer stadig en ekstern inspektion og tilbud på eventuelle reparationer.

8. Opdatering af årsplan

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.
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a. Vi kører videre med den eksisterende årsplan uden opdateringer.

9. Næste møde

a. Næste møde er den 30/8 kl 20:15

10. Eventuelt

Der er stadig nogle beboere, der parkerer ulovligt på fællesarealerne, og forhindrer

vedligeholdelsen heraf. Bestyrelsen vil igen uddele beskeder om at flytte køretøjerne, og planlægger

nu at kontakte kommunen hvis det ikke hjælper.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


